
LIITE 1. Taloyhtiöni keskustelupalstalla käymäni keskustelut, joiden vuoksi tuli poisto ryhmästä.   

 

 

Pauli Hyvölä 
Ylläpitäjä 

  · 8 t  ·  

Muistutan ryhmän säännöistä. "Ei vihapuhetta, kiusaamista tai riitelyä. 
Asiallinen väittely on sallittua ja keskustelu on toivottavaa." 

Muistutan myös, että 

1) Tämä ei ole taloyhtiön virallinen tiedotuskanava. Hallituksen ja isännöitsijän suuntaan esitetyt toiveet ja kritiikin voi ja 
tulee ollakseen oikeusvoimaisia esittää noille suoraan - ei täällä - kirjallisesti tai kokouksessa. 

2) Ryhmä ei ole varattu vain osakkaille, vaan tämä on kaikkien Satoluiskassa asuvien ryhmä. 

3) Tarkoituksena on tarjota vapaamuotoinen ja nopea kanava, jossa saa jaettua tietoa tai saa vastauksen sellaisiin asioihin, 
joihin esimerkiksi isännöitsijän tai hallituksen tiedostusvastuu ei ehdi tai yllä. Tyyliin "Autossa XXX-999 on valot päällä." 

4) Ryhmästä poistaminen tai riitelyviestien estäminen ei riko kenenkään sananvapautta vaan tarkoitus on estää sen 
väärinkäyttö. 

Tämä tiedoksi. Jos nyt valloilleen päässyt riidan hakeminen ja siinä hengessä muiden asukkaiden asiaton syyttely jatkuu, 
seuraa siitä ryhmästä poistaminen varoituksetta ja pysyvästi. 

 

66 

5 kommenttia 

Nähnyt 52 

5 kommenttia 
Kaikki kommentit 

 

Jan Koskenmäki 

Koskeeko tämä ryhmästä poistaminen esimerkiksi minua jos esitän kritiikkiä ja kysymyksiä hallituksen ja 
isännöitsijän toimia kohtaan? Henkiasioita ("ja siinä hengessä") ei kannata sotkea tälläisiin taloyhtiön asioita 
koskeviin keskusteluihin, eikä henkiasioita käyttää verukkeena keskustelun sensuroimiseen tai ihmisten ryhmästä 
poistamiseen. Kannattaa pysytellä ihan maallisissa laeissa, hyvissä tavoissa ja konkreettisissa esimerkeissä. Tässä 
ryhmässä on "ylläpidon" nimissä aikaisemminkin sensuroitu ihan asiallisia keskusteluja ja puheita, 
vastakeskustelijan tahoilta, jotka sattuvat olemaan ryhmässä myös ylläpitäjiä. Viittaan tässä Valtavaaran ja Raution 
tekemiin sensurointeihin, kun olen keskustellut heidän kanssaan. He ovat "ylläpitäjän" statuksella poistaneet minun 
kommentteja, jotka eivät heitä miellytä. Meininki on muistuttanut välillä neuvostoliiton sensuurikoneistoa joka 
siivoa kaikki vallanpitäjiä vastaan esitetyn kritiiikin pois. Jos tämä ylläoleva Paulin kirjoittama uhkausviesti palstalta 
poistamisesta koskee erityisesti minun kirjoittamista, pyydän esittämään esimerkin, jossa toimin vastoin palstan 
sääntöjä. Kiitos. 

 

o 1 t 
o Muokattu 



  

 

Pauli Hyvölä 

Tekijä 

Ylläpitäjä 

Jan Koskenmäki Sinun viestejäsi on poistettu minun ja muiden toimesta pitkin matkaa. On myös ehdoteltu jo 
aikoja, että sinut pitäisi poistaa ryhmästä, mutta juuri minä, jolle purat nyt kiukkuasi, olen estellyt ja saat ja voit 
syytellä minua uhkailusta, koska olen pitänyt puoliasi. En tietenkään kiitosta ole odottanut, mutta sinun on syytä 
tietää tämä. 

o 11 min 
  

Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Mistähän syystä minut pitäisi poistaa ryhmästä, onko se käynyt esille, eikö tässä yhtiössä saa esittää kritiikkiä ja 
parannusehdotuksia, vai mikä hiertää? Eikä sillä, en muuten haluaisikaan kuulua tähän "ryhmään", mutta minulla 
on osake tässä yhtiössä ja siksi tämä kanava on tärkeä, etenkin kun korjattavaa ja parannettavaa tuntuu olevan 
paljon. Ja kiitos puolustuksesta jos näin kerran on. Enemmänkin olen ihmeissäni, kuin kiukuissani. Ja jos poistatte 
minut tästä taloyhtiön sisäisestä ryhmästä, niin kirjoitan samat asiat sitten julkisessa profiilissa. 

o 9 min 
o Muokattu 

  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Voisitte minun sijasta poistaa Valtavaaran oikeudet ryhmään, hän tuntuu nälvivän, haukkuvan ja solvaavan joka 
toisessa kommentissaan minua, samaan aikaan kun kirjoittelee itse viestejä, joissa ei ole päätä eikä häntää. 

o 2 min 
  

 

Pauli Hyvölä 

Tekijä 

Ylläpitäjä 

Jan Koskenmäki Tässä yhtiössä voi esittää kritiikkiä, mutta tässä ryhmässä, joka ei ole "tämä yhtiö", käyttäydytään 
tämän ryhmän säännöillä. Niistä voi valittaa esimerkiksi minulle tai Facebookin taustayhtiö Metalle. En jankuta 
tästä enempää ja sinä lähdet nyt ryhmästä. Syy edellä. 



o 2 min 

Ylläpitäjä on poistanut kommentoinnin tilapäisesti käytöstä. 

 

 

 

 

 

 

 

Jan Koskenmäki 
29. huhtikuuta kello 23.09  ·  

Sääntöjä tulee, pari kysymystä niistä: 
A) Missä kohtaa ajallisesti ilmoitettuna menee lyhytaikaisuuden ja pitkäaikaisuuden raja? Ihan vaan, että itsekkin tiedän ensi 
talvena, ettei joku marisija suutu, kun teen moottoripyörääni talvihuoltoa ja korjauksia. Jos se vaikka kestää jonkun marisijan 
mielestä liian kauan.  
B) Minkä takia mopokellarissa ei saa tehdä "pölyäviä askareita"? Tämä rajaa pois mm. sahaamisen ja hiomisen jotka ovat aika 
tarpeellisia pienissä nikkarointi- ja korjaushommissa. Niitten mopokellarissa olevien laitteiden päälle kertyy jo pelkästä 
talven säilytyksestä pölykerros, vaikka siellä ei mitään askareita tehtäisikään ja se lähtee sitten keväällä kyllä paineilmalla 
puhaltamalla, pienessä tuulessa tai kevätpesussa pois ja jos se erityisesti talven aikana mieltä häiritsee, niin aina sen oman 
romunsa voi suojata vaikkapa suojapeitteellä, sen sijaan että alkaa marisemaan asiasta ja haittaamaan muiden ihmisten 
harrastamista.  
Ja polkupyörät voi ja pitää sitäpaitsi muutenkin säilyttää polkupyöräkellarissa, ei mopokellarissa.  
Taloyhtiöllä on hienot ja arvokkaat tilat keskeisellä paikalla, mutta niitä ei näköjään voi marisijoiden vuoksi harrastamiseen 
oikein käyttää.  
Meluongelman, paloturvallisuuteen vaikuttavat asiat ja epäsiisteyden esim. jäteöljyastiat ja kaiken maailman epämääräiset 
"kasat" lojumassa siellä täällä ja pihalla kaahaamisesta aiheutuvat ongelmat ymmärrän, ei siinä mitään, mutta muuten turha 
ihmisten harrastusten sabotoiminen on mielestäni turhaa. Kroonisia valittajia löytyy joka taloyhtiöstä, mutta heidän ei saa 
antaa pilata muiden ihmisten elämää. 
Keskustelin tänään pj Raution kanssa ja pyysin saada avaimen maapohjaan, jotta voin käydä siellä sahaamassa, niin ei pöly 
sitten häiritse mopokellarissa häiriintyviä. Toivottavasti saan avaimen piakkoin. Tai sitten voisitte avata sen mopokellarin ja 
maapohjakellarin välissä olevan oven, jotta sinne pääsisi sitä kautta mopokellarista sahaamaan tarvittavat palikat. 

 



 
 
22 kommenttia 
Nähnyt 66 



Tykkää 
Kommentti 

22 kommenttia 
Kaikki kommentit 

 
  

 

Mikko Valtavaara 

Ylläpitäjä 

Taloyhtiöllä on erikseen tila, missä voi nikkaroida ja rakennella. Sielä voi pöllyttää ja hioa. Toki jäljet pitää siivota 
käytön jälkeen, eikä tämäkään tila ole tarkoitettu asukkaiden varastotilaksi. 

o Tykkää 
o Vastaa 
o 1 pv 

o  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Joo se K-portaan tila, mutta se on portaiden takana hankalassa paikassa ja pieni tila ja mun työkalut on 
mopokellarissa. Työskennellessäni on mahdotonta kulkea edestakaisin mopokellarin ja K-portaan tilan 
välillä kun tekee jotain. Minä myös tarvitsen t…  

Näytä lisää 

 Tykkää 
 Vastaa 
 1 pv 
 Muokattu 

  

 

Jouko Törnqvist 

Koska hallituksen puheenjohtaja ei taannoisesta pynnöstäni huolimatta avannut mopokellarin ongelmatiikkaa, teen 
sen tässä tilanteessa itse. 

Mopokellarille ei ole paloturvallisuusviranomaisten antamaa käyttölupaa. Viimeinen kannanotto oli jo vuosituha…  

Näytä lisää 

o Tykkää 
o Vastaa 
o 1 pv 

  
Aktiivinen 



 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Erikoinen juttu sinänsä, että tilaa ei ole saatettu viralliseen kuntoon. Suurehko kustannusarvio myös ihmetyttää, 
luulisi, että kipsilevyt kattoon ja kaapelointeihin järjestyisi halvemmallakin. Samalla myös äänieristys paranisi 
yläpuolen asuntojen ja tilan välillä. Tilan aiheuttamiin kustannuksiin kommentoin sen verran, että tälläisessä isossa 
taloyhtiössä on paljon tiloja, joita kaikki eivät käytä, mutta kuitenkin maksavat niiden kustannuksista. Minäkään en 
käytä mankelihuonetta, pihanurmikkoa, biljardihuonetta, hallituksen huonetta, kuntosalia, kierrätyshuonetta, 
kuivaushuonetta, grillikatosta jne. Kuitenkin maksan niiden ylläpidosta, huollosta eli muiden käyttäjien 
käyttökustannuksista ja olen tyytyväinen että meillä taloyhtiössä on sellaiset. Se on mielestäni ihan normaali tilanne 
tälläisessä suuressa taloyhtiössä. Mopokellaria sen sijaan harrastuksiini tarvitsisin. Siksi on mielestäni väärä 
lähtökohta se, että tilaa ollaan sulkemassa, jos jotkin asukkaat eivät siitä halua maksaa ja tarvitse sitä. Muuttaessani 
tähän taloyhtiöön, mopokellarin tila oli aivan erityinen plussa tälle taloyhtiölle. Todellinen harvinaisuus ja 
mahdollistaa monenlaisen harrastuksen, ja arvokkaiden laitteiden säilyttämisen, sikäli kun sitä marisijoilta ja niiden 
pelosta voi ja uskaltaa siihen käyttää. Jos tila nyt poistettaisiin käytöstä, niin sillä olisi vaikutuksia ostamani 
osakkeen arvoon. Siksi en suostu sen käytöstäpoistoon. Korvaako joku osakkeeni arvonaleneman? Tilan 
käyttötavoissa (melu, paloturvallisuus, siisteys) on kieltämättä ollut jonkin verran parannettavaa ja siksi pyysinkin 
hallitukselta sähköpostitse 19.2.2022 (Rautio & Lohikoski) että mopokellarin säännöt saataisiin tulostettuna 
mopokellarin ilmoitustaululle, josko sillä olisi vaikutusta. Yhden A4 paperin tulostaminen ja toimittaminen ei 
kuitenkaan onnistunut hallitukselta tähän päivään mennessä. Sen sijaan marisijoiden johdosta supistetaan tilan 
käyttömahdollisuuksia. Kun nyt pölykin jo häiritsee. 

o Tykkää 
o Vastaa 
o 1 pv 
o Muokattu 

  

 

Suvi Marjut Lehikoinen 

Täällä on askarteluhuone missä voi sahailla ihan vapaasti niin mikä on ongelma sinulla mennä sinne. 

o Tykkää 
o Vastaa 
o 1 pv 

o  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Suvi Marjut Lehikoinen Mä sen tossa olen jo kirjoittanut aikaisemmin, että mun työkalut ja projektit on 
mopokellarissa. On työn tehokkaan järjestelyn kannalta mahdotonta ravata mopokellarista K-rappuun 
sahaamaan, kun tekee töitä. Työtä tehdessä pitää kulkea välillä satoja kertoja sahauspisteen ja projektin 
väliä edestakaisin ja suuri etäisyys mopokellarin ja K-rapun askartelutilan välillä ei yksinkertaisesti ole 
mahdollista. Tämä on tälläistä ihan perus työn suunnittelua, ergonomiaa ja leaniä. Ihan normijuttuja niitä 
harrastavalle, tosin vaikeita ehkä ymmärtää harrastamattomille. Siksi toiseksi, siinä mopokellarin seinän 
toisella, maapohjakellarin puolella, (jonne on myös muuten suljettu ovi mopokellarista) piiri pieni 
sahailee, hioo ja hakkailee halkoja niin ihmettelen, että miten se mun sahaaminen niin hirveästi häiritsee. 
Ja sitäpaitsi. K-portaasta löytyisi sitten varmasti myös omat marisijat, jos vaikka sahailisinkin K-portaassa. 

 Tykkää 
 Vastaa 



 1 pv 
 Muokattu 

Näytä 2 aiempaa vastausta 

  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Jos mopokellarin käyttöoikeus puretaan, niin tulen vaatimaan taloyhtiöltä korvauksia asunto-
osakkeeni arvonalenemasta ja tekemään hallituksille erittäin hankalia kysymyksiä mm. siitä, että 
onko minua petetty, kun olen ostanut asunto-osakkeen. Minullehan myytiin asunto-osake mm. 
mopokellarilla, joka ei nyt sitten ilmeisesti olekaan mopokellari, vaan "kaivamatonta" tilaa. 
Ottakaa tämä huomioon, jos meinaatte käyttää punakynää minun ostamaani ja tarvitsemaani 
omaisuuteen. Mopokellarin olemassaolo oli erittäin painava syy taloyhtiöstä hankkimaani 
osakkeeseen. Minä haluan, että mopokellari saatetaan viralliseen kuntoon. Olen maksanut siitä 
osakkeen ostaessani ja tarvitsen sitä. 

 Tykkää 
 Vastaa 
 1 pv 
 Muokattu 

  

 

Mikko Valtavaara 

Ylläpitäjä 

Jan vaadi vain, voidaan maksaa kaikille… harmi, että osuutesi korvauksen kustannuksista on 
100% + kulut. 

 Tykkää 
 Vastaa 
 4 t 

  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Mikko Valtavaara Nyt oli sellaista myyntimiesmatematiikkaa että en ihan ymmärtänyt. 
Selittäisitkö vielä vähän tarkemmin tämän yhtälösi a) korvauksen kustannukset b) kulut? 

 Tykkää 
 Vastaa 
 23 min 

  



 

Mikko Valtavaara 

Ylläpitäjä 

Jan ihan asunto-osakeyhtiölain mukaan, kulut jakautuu osakkeiden mukaan… ei ole olemassa 
mitään ratkaisua, että joku ei maksaisi omaa osuuttaan… 

 Tykkää 
 Vastaa 
 15 min 

  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Mikko Valtavaara Mitä sä nyt oikein hourit taas, mistä osuuksien maksamisesta sä puhut? Minä 
puhuin korvauksen vaatimisesta jos mun maksama mopokellarin käyttöoikeus puretaan ja sinä 
alat siihen vastaamaan, että "ei ole olemassa mitään ratkaisua, että joku ei maksaisi omaa 
osuuttaan" ? Sun viestit on niin sekavia ettei niistä saa mitään tolkkua. 

 Tykkää 
 Vastaa 
 11 min 

o  

 

Suvi Marjut Lehikoinen 

Viimeksi eilen sieltä tuli tinnerin hajua asuntoomme ja mopoja käytetään sisällä. Ehdotankin että 
seuraavassa yhtiökokouksessa päätetään tilan sulkemisesta 

 Tykkää 
 Vastaa 
 1 pv 

o  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Oikea ratkaisu ei ole tilan sulkeminen kaikilta käyttäjiltä vaan se, että hallitus tekee työnsä ja valvoo tilan 
käyttöä, opastaa, neuvoo ja ohjaa ja viimeisenä keinona rankaisee väärinkäyttäjiä ja jättää muut tilan 
käyttäjät ja heidän maksamansa omaisuus rauhaan. Minä puolestani aion esittää seuraavassa 
yhtiökokouksessa, että valittajien valitukset tutkitaan objektiivisesti, esimerkiksi kolmen hengen 
delegaatiolla hajujen suhteen, desibelit mitataan ja dokumentoidaan. Turhia luulotautisia kroonisia 
marisijoita, jotka haluavat sabotoida ihmisten elämää ja harrastamista, on nykyisin niin paljon, että nämä 
tulee sulkea objektiivisin menetelmin pois virallisista käsiteltävistä ja mahdollisista toimenpiteitä 
aiheuttavista valituksista. 



 Tykkää 
 Vastaa 
 1 pv 
 Muokattu 

o  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Asuntoihin mahdollisesti tuleviin hajuihin liittyen, oikea menetelmä olisi tiivistää sen tulolähde, mikäli 
sellainen oikeasti on. Se pitäisi vain objektiivisesti tutkia ja todentaa ja sitten korjata. Eikä sabotoida 
ihmisten harrastusta. Tämä olisi hallituksen työsarkaa. Tähän liittyen, putkiremontin arkkitehtimme 
haluaa tehdä meille vessoihin lattiasta kattoon ihmisten kuljettavat tarkastusluukut. Sieltä niitä hajuja ja 
ääniä tulee sitten varmaan tulevaisuudessa vielä enemmän. Ja vielä vaikka kutsumattomia vieraita. 

 Tykkää 
 Vastaa 
 1 pv 
 Muokattu 

Aktiivinen 

 
Vastaa käyttäjälle Suvi Marjut Lehikoinen… 

o  
o  
o  
o  

  

 

Mikko Valtavaara 

Ylläpitäjä 

Jan et näe tässä kuvassa mitään ongelmaa? 

 

o Tykkää 



o Vastaa 
o 1 pv 

  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Pressu tai säilytyspeite päälle niin ongelmaa ei ole. Nyt se on otettu pois. Ja tuo hoituu viidessätoista sekunnissa 
puhtaaksi, kun puhaltaa paineilmalla sen puhtaaksi tai tekee sille kevätpesun. Ja talven yli säilytyksessä se on joka 
tapauksessa pölykerroksen peitossa jos se on jätetty säilytykseen ilman pressua. Että en näe, muuten kuin tekemällä 
tehdyn ongelman. 150 huoneiston taloyhtiössä joutuu sitäpaitsi muutenkin kestämään kohtuullisissa määrin 
muiden ihmisten tekemisiä ja elämästä itselle aiheutuvaa kuormitusta. Muuten ei yhteiselo onnistu. Pistäkää niitten 
romujenne päälle säilytyspeitteet jos pöly häiritsee älkääkä marisko. 

o Tykkää 
o Vastaa 
o 1 pv 
o Muokattu 

  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Niin ja siinä seinän toisella puolella on ihan yhtä pölyistä. Siellä missä pieni piiri sahailee ja pöllyttää. Sielläkin on 
hylly ihmisten tavaroita. Pölyssä. 

o Tykkää 
o Vastaa 
o 1 pv 
o Muokattu 

  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Tässä on pari kuvaa eilen otettuja siitä seinän toiselta puolelta. Minä sentään siivoan lattialta jälkeni. 



 

o Tykkää 
o Vastaa 
o 1 pv 

  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Tässä myös toinen kuva siitä seinän toiselta puolelta. 

 

o Tykkää 
o Vastaa 
o 1 pv 
o Muokattu 

  

 

Mikko Valtavaara 

Ylläpitäjä 

Sama jätkä aina, niin ihan turha käyttää aikaansa. Laitetaan kaikki mestat kiinni, sillä nämä asiat ratkeaa vaivatta. 
Jokaisella paikalla on oma käyttötarkoituksensa ja sen mukainen käyttö ja jälki… 

 



Jan Koskenmäki 
21. huhtikuuta kello 20.22  ·  

Putkiremonttiasiaa: 
Koitin edellisessä yhtiökokouksessa ja putkiremontin esittelyssä kysellä miksi liesituulettimia ei kytketä LVI järjestelmään. 
Vastauksia tuli että "pitää olla kuulemma omat putket joka asuntoon" ja että "on ihanan kallista". Liitteenä ajatukseni vielä 
kaavion muotoon piirrettynä. Mielestäni yhden putken ja poistoilmaimurin lisäys pystykuiluun ei edes ole niin kallista, 
etenkään kun kattoa ja pystykuilua remontoidaan joka tapauksessa. Tässä siis taas ajatukseni ja ehdotukseni liesituulettimien 
kytkemiseksi poistoilmajärjestelmään. 

 



 



 
19 kommenttia 
Nähnyt 66 
Tykkää 
Kommentti 

19 kommenttia 
Näytä 3 aiempaa kommenttia 
Kaikki kommentit 
 

  

 

Timo Rauhala 

mä ymmärrän piirrustuksesta että kokolinja samassa putkessa. eli alakerran hajut tulis yläkertaan. vai olenko 
väärässä? 

o Tykkää 
o Vastaa 
o 1 vk 

o  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Katsokaa sitä kuvaa. Yksi putki per rappu. Ja poistoilmaimuri tulee normaalisti katolle. Liesituulettimessa 
on imu, ei puhallus, siten "alakerran hajuja" ei tule asuntoon. Järjestelmässä on yksi poistoilmaimuri koko 
rapun liesikuvuille. Asuntojen liesikupuihin ei siis tulisi omaa puhallinta, vaan niissä olisi katolla olevan 
poistoilmapuhaltimen imu, tasapainotettuna muun huoneiston kanssa. 

 Tykkää 
 Vastaa 
 1 vk 
 Muokattu 

o  

 

Mikko Valtavaara 

Ylläpitäjä 

Jos joka huoneistolle pitää olla oma linja, ei tuo toimi... 

 Tykkää 
 Vastaa 
 1 vk 

o  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 



Tekijä 

Ei herranjumala sentään. Katsokaa nyt sitä kuvaa. En mä tätä nyt teille enää tämän yksinkertaisemmin 
osaa selittää tai piirtää. Joka huoneistolle ei ole omaa linjaa vaan yksi putki pystykuilussa, missä menee 
nykyinenkin IV-putki, poistoilmaimuri katolla, liesituuletin järjestelmässä. Sen lisäksi on toinen muuhun 
huoneiston ventiileihin kytketty järjestelmä, jossa on toinen putki ja toinen poistoilmaimuri. So simple as 
that. 

 Tykkää 
 Vastaa 
 1 vk 
 Muokattu 

  

 

Jouko Törnqvist 

Jan Koskenmäki Voisi jopa onnistua, mutta vaatii liesituulettimilta varsin yhtenäisiä 
sulkuventtiilejä ja imurin säätymistä riippuen siitä, moniko liesituulettimista on auki kerrallaan. 
Jotta liesituuletin toimisi, alipaineen tulisi olla suurempi kuin iv -imurin, jotta virtaus liesikuvun 
suuntaan. Jos nousussa monta liitettävää huoneistoa (taitaa jossakin olla jopa kahdeksan / 
hormi), liesituulettimet eivät saisi jäädä missään auki "unohtamalla" jottei huoneiston 
ilmanvaihto moninkertaistuisi. Vaatii siis mielestäni varsin älykästä säätöjärjestelmää 
toimiakseen. Onkohan tällaisia tuotteita olemassa? 

 Tykkää 
 Vastaa 
 1 vk 

  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Jouko Törnqvist Meillä on jo tälläiset tuotteet melkein jokaisessa Suomalaisesssa asunnossa. 
Myös maininkite 9:ssä. Tämähän on periatteessa samanlainen järjestely kuin meillä jo oleva 
ilmanvaihto. Tuplattuna vain liesituulettimille. 

 Tykkää 
 Vastaa 
 1 vk 
 Muokattu 

  

 

Timo Rauhala 

Jan Koskenmäki meillä ainakaan g rapussa ei ole. Meidän asunto on rakennettu 1974 ja keittiö 
uusittu 2010 ja liesituuletin työntää ilman asuntoon. 

 Tykkää 
 Vastaa 
 1 vk 



o  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Piirrä vain. 

 Tykkää 
 Vastaa 
 1 vk 
 Muokattu 

  

 

Timo Rauhala 

Jan Koskenmäki enpä taida! Et sä kumminkaan ymmärrä! Over and Out 

 

 Tykkää 
 Vastaa 
 1 vk 

  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Kyllä mä nyt ymmärrän, että tarkoitat sellaista aktiivisuodattimella toimivaa liesituuletinta joka 
ei ole kytketty ilmanvaihtoon ja puhaltaa ilman suodatuksen jälkeen takaisin huoneistoon. Se on 
eri juttu ja minä olen puhunut sellaisesta joka on kytketty ilmanvaihtoon ja ilma imetään 
ilmanvaihtokanavaan. 

 Tykkää 
 Vastaa 
 1 vk 

o Kommentti, johon Timo Rauhala on vastaamassa, on poistettu. 

 

 

Timo Rauhala 

Jan Koskenmäki imee alta ja suodattaa hajut ja höyryt pois. Ilma työntyy etureunasta asuntoon. Nykyiset 
hormistoon liitetyt poistetaan putkiremontin yhteydessä. 

 Tykkää 



 Vastaa 
 1 vk 
 Muokattu 

o Kommentti, johon Jan Koskenmäki on vastaamassa, on poistettu. 

 
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Liesituulettimen kuuluu imeä, ei puhaltaa. Sieltä ei saa tulla ilmaa asuntoon. (siis sellaisesta joka on 
kytketty ilmanvaihtoon) 

 Tykkää 
 Vastaa 
 1 vk 
 Muokattu 

o Kommentti, johon Timo Rauhala on vastaamassa, on poistettu. 

 

 

Timo Rauhala 

Jan Koskenmäki ?? 

 Tykkää 
 Vastaa 
 1 vk 

o Kommentti, johon Jan Koskenmäki on vastaamassa, on poistettu. 

 
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Liesituulettimen kuuluu imeä. Ei puhaltaa. 

 Tykkää 
 Vastaa 
 1 vk 

o Kommentti, johon Timo Rauhala on vastaamassa, on poistettu. 

 

 

Timo Rauhala 



Jan Koskenmäki se imee ja suodattaa. Ja suodattunut ilma työntyy ylös.. vai pitääkö piirtää? 

 Tykkää 
 Vastaa 
 1 vk 

Aktiivinen 

 
Vastaa käyttäjälle Timo Rauhala… 

o  
o  
o  
o  

  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Meni nyt vähän sivuraiteelle tämä keskustelu. Asiaan palatakseni, mikä kohta piirtämässäni 
ilmanvaihtojärjestelmän kaaviokuvassa ei toimi? Katsokaa sitä kuvaa. 

 

 

Jan Koskenmäki 
23. huhtikuuta kello 18.42  ·  

Putkiremonttiasiaa: 
Olen keskustellut arkkitehdin kanssa osakasmuutoksista. Hän sanoi, että vessanpönttö ei voi olla nykyisessä sijainnissaan, 
koska siihen kohtaan tulee tarkastusluukku lattiasta kattoon. Onko joku nähnyt tälläisiä koko seinän kokoisia 
tarkastusluukkuja missään, vai ollaanko me ainoa taloyhtiö johon sellaiset pitää saada? 

 



 
 
2 kommenttia 
Nähnyt 62 
Tykkää 
Kommentti 

2 kommenttia 
Kaikki kommentit 

 
  

 

Maria Hörlin 

Jossain aiemmassa suunnitelmassa (Firan aikaiset) wc-istuin oli samassa paikassa kuin jo taloja rakennettaessa ja se 
tarkastusluukku oli toisella puolella pesuallasta (mihin tässä uudessa suunnitelmassa on siirretty seinäasennettu 
pönttö)! Hyvin on tosiaan tuo pönttö toiminut siinä "piilossa" seinän takana kaikki nämä vuosikymmenet, joten 
itseäkin kummeksutti tuo funktioiden siirto ja "valtaistuimen" vieminen lähes paraatipaikalle...) 

o Tykkää 
o Vastaa 
o 1 vk 

  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Kukaan ei ole ilmeisesti nähnyt meidän arkkitehdin suunnitteleman kaltaisia koko seinän kokoisia 
tarkastusluukkuja missään muussa kohteessa? 



Jan Koskenmäki 
6. huhtikuuta kello 19.15  ·  

Onko joku hukannut avaimia? Taloyhtiön tiloihin käyvä avain löytynyt. 

Nähnyt 67 

Tykkää 

Kommentti 

 

 

Jan Koskenmäki 
7. maaliskuuta  ·  

070322 
Case 9. Huolto ja isännöinti. 
Huoltoyhtiö yrittää ilmeisesti kuormittaa Jorvin sairaalaa halvaus-, aivovamma-, murtuma- ja 
nyrjähdyspotilaita tuottamalla, jättämällä pihan liukkauden torjunnan tekemättä. 
On tää pihan hiekoituskin ollut vaikea homma toteuttaa. Ei voi kuin ihmetellä. Sitäkään ei voi 
kuin ihmetellä, että minkälaisia sopimuksia taloyhtiön hallitus tekee urakoitsijoiden kanssa, 
kun he eivät hoida hommiaan? Mistä me maksamme? 
Eilen oli taas ihan hilkulla etten lentänyt pää edellä katuun taloyhtiön pihalla. Oli hyvin lähellä 
taas ja näitä on ollut viimeaikoina jatkuvasti. Seuraavasta liukastumisesta kirjoitan 
korvausvaatimuksen taloyhtiölle. 
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1 kommentti 
Nähnyt 67 
Tykkää 
Kommentti 
1 kommentti 
Kaikki kommentit 
 

  

 

Petri Makkonen 

Taloyhtiö voisi tehdä valmiin pohjan korvaushakemuksille, jotta hakemus tulee 
kerralla oikein. 

o Tykkää 

 

 

Jan Koskenmäki 
7. maaliskuuta  ·  

070322 
Case 9. Huolto ja isännöinti. 
Huoltoyhtiö yrittää ilmeisesti kuormittaa Jorvin sairaalaa halvaus-, aivovamma-, murtuma- ja nyrjähdyspotilaita tuottamalla, 
jättämällä pihan liukkauden torjunnan tekemättä. 
On tää pihan hiekoituskin ollut vaikea homma toteuttaa. Ei voi kuin ihmetellä. Sitäkään ei voi kuin ihmetellä, että minkälaisia 
sopimuksia taloyhtiön hallitus tekee urakoitsijoiden kanssa, kun he eivät hoida hommiaan? Mistä me maksamme? 
Eilen oli taas ihan hilkulla etten lentänyt pää edellä katuun taloyhtiön pihalla. Oli hyvin lähellä taas ja näitä on ollut 
viimeaikoina jatkuvasti. Seuraavasta liukastumisesta kirjoitan korvausvaatimuksen taloyhtiölle. 

 



 
 

 



 
 

 



 
 

 
33 



1 kommentti 
Nähnyt 67 
Tykkää 
Kommentti 

1 kommentti 
Kaikki kommentit 

 
  

 

Petri Makkonen 

Taloyhtiö voisi tehdä valmiin pohjan korvaushakemuksille, jotta hakemus tulee kerralla oikein. 

o Tykkää 
o Vastaa 
o 7 vk 

Aktiivinen 
 
Kirjoita kommentti… 

  
  
  
  

 

 

 

Jan Koskenmäki 
6. maaliskuuta  ·  

Putkiremonttiasiaa: 
Olen suunnitellut neljä eri layoutversiota kylpyhuoneesta. Kaikki versiot ovat suunniteltu As.Oy Satoluiskan K139 asunnon 
mukaiseen noin 192x218cm kokoiseen kylpyhuoneeseen. Versiot ovat seuraavat: 
1) ”Pikku Sauna” 
Suunnitelmassa on suunniteltu sauna kahdelle hengelle, pesutornille paikka, pyykkikorikaapille paikka, suihkulle 80x120cm 
paikka (kaapilla tai ilman), pesualtaalle ja wc:lle paikka. Lisäksi suunnitelmassa on mm. saunassa ja suihkussa led 
projektorivalaistus ja 100cm peilikaappi. Wc on suunnitelmassa seinämallia, mutta sen voi halutessaan muuttaa myös 
lattiamalliksi. Kylpyhuoneeseen toteutetaan myös lattialämmitys. Vesivahingon vaaraa on eliminoitu useammalla kaivolla. 
Tämä on oma valintani. 
2) ”Suihkukaappi iso” 
Suunnitelmassa on suunniteltu iso 90cm pitkä lavuaari ja laskutilapaikka, pyykkikorikaapin paikka, pesutornin paikka, 
120x100cm suihkun tai suihkukaapin paikka ja wc:n paikka. 
3) ”Suihkukaappi” 
Suunnitelmassa on suunniteltu noin 190cm lavuaari ja laskutilapaikka, pesukoneen paikka, 100x90 suihkukaapin paikka ja 
wc:n paikka. 
4) ”Iso Sauna” 
Suunnitelmassa on suunniteltu pesutornin paikka, pyykkikorikaapiston paikka, sauna isolla tasotilalla, esimerkiksi lasten 
kylpyammeelle sopivaksi, suihkun tai suihkukaapin/suihkun paikka 90x70cm, pesualtaan paikka ja wc:n paikka. 
Tarjosin näitä suunnitelmia taloyhtiön hallitukselle 19.12.2021 ja sitä kautta kaikille taloyhtiön osakkaille. Taloyhtiön hallitus 
ei kuitenkaan ole vastannut tarjoukseeni mitään tähän päivään mennessä.  
Mielestäni taloyhtiön hallituksen esittämät pohjalayoutit eivät ota irti kaikkia mahdollisuuksia ja on todella harmi, jos 
osakkaat hukkaavat tämän tilaisuuden parantaa asuntonsa käytettävyyttä ja samalla mahdollisuuden nostaa asuntonsa 
jälleenmyyntiarvoa. Kyseenalaistakaa hallitusta ja vaatikaa parempaa. Esimerkiksi minun suunnittelemiani pohjaratkaisuja. 
Ne ovat myynnissä teidän käyttöönne ja hyväksenne. Itse olen valinnut vaihtoehdoista toteutettavaksi ”pikku saunan”. 



1 kommentti 
Nähnyt 68 
Tykkää 

1 kommentti 
Kaikki kommentit 

 
  

 

Pauli Hyvölä 

Ylläpitäjä 

Mielestäni sinulla on ollut ja on yhä tilaisuus kertoa nämä asiat virallista reittiä yhtiökokouksessa ja tulevassa 
infotilaisuudessa. Lisäksi viestissäsi on sellaisia riidan sävyjä ja syyttelyä etteivät sellaiset kuulut tänne tai 
mihinkään. Suljen tämä…  

Näytä lisää 

 

o Näytä 
o 8 vk 

Ylläpitäjä on poistanut kommentoinnin käytöstä julkaisusta. 

 

 

Jan Koskenmäki 
4. maaliskuuta  ·  

Tänään nostin autosta n.90x90cm ruskean nahkarahin K-portaan rappukäytävään noin puoliltäpäivin odottamaan asuntoon 
kantamista asioiden toimittamisen jälkeen. Äsken havahduin siihen, että rahi puuttuu asunnosta, eikä sitä myöskään ole enää 
rappukäytävässä. Arvioni mukaan rahi on hävinnyt rappukäytävästä klo 12-14. Tietääköhän joku asiasta jotain? 

 



 
 

 



 
 

 
11 
2 kommenttia 
Nähnyt 69 
Tykkää 
Kommentti 

2 kommenttia 
Kaikki kommentit 

 
  

 

Pauli Hyvölä 

Ylläpitäjä 



Minulta katosi runsas vuosi sitten K-rapun varastosta pöytä. Kerroin täälläkin siitä ja toivoin, että löytäjä pitäisi sen. 
Ehkäpä joku kalustaa sielläpäin. 

o Tykkää 
o Vastaa 
o 8 vk 

  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Nopeita ovat ja nyt kun on rapun ovetkin lukossa niin pitää olla avaimet tai koodi. 

 

 

Jan Koskenmäki 
21. tammikuuta  ·  

Porraskäytävien kulunvalvonta ei näköjään toimi myöhällä ja yöllä vaan pitää käyttää avainta. Mikähän tähän on perusteena? 

4 kommenttia 
Nähnyt 68 
Tykkää 
Kommentti 

4 kommenttia 
Kaikki kommentit 

 
  

 

Stevie Gee 

ihan hyvä että on öisin kiinni, niinhä ne on yleensä 

 

2 

o Tykkää 
o Vastaa 
o 14 vk 

  

 

Pete Löfström 

Se että aina öisin vain avaimella... Niin se on kaikissa taloyhtiöissä... Vähemmän häiriöitä ja kutsumattomia vieraita 
jotka tietä koodin 



 

2 

o Tykkää 
o Vastaa 
o 14 vk 

o  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Niin, siis on hyvä että ovet ovat kiinni, mutta mikseivät toimi kulunvalvonta"lätkällä" yöllä? 
Kulunvalvonta"lätkä" on sama asia kuin mekaaninen avain. Sähköisesti. Kulunvalvonta numerokoodi on 
taas eri juttu ja se onkin hyvä, jos ei toimi yöllä. 

 Tykkää 
 Vastaa 
 14 vk 
 Muokattu 

o  

 

Tarja Laakso 

Ihmeteltiin sitä tässä ryhmässä jo aikaisemminkin. Olisivat vaan laittanut sen tiedon siihen lappuun eikä 
niin että sen huomaa kun ei lätkä toimikaan 21 jälkeen 

 Tykkää 
 Vastaa 
 14 vk 

 

 

 

 Raimo Rautio 

Ylläpitäjä 

Hyvä kun ilmoitit huoltoon. 

o Tykkää 
o 14 vk 

  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 



Tekijä 

Ensimmäinen vikailmoitus on tehty toisen tilan käyttäjän toimesta huoltoon kuulemma jo heti aamusta ja joku on 
käynyt paikan päällä ihmettelemässäkin. Itse soitin noin kolmen aikaan. Eivät ole päivän aikana saaneet kuntoon 
vähintään kahdesta ilmoituksesta huolimatta. 

o Tykkää 
o 14 vk 
o Muokattu 

  

 

Ritva Pukkila 

Maapihjaankaan ei tule sähköä, kuusetkin on pimeänä 

o Tykkää 
o 14 vk 

o  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Epäilen yksinkertaisesti sulaketta. Varmaan ovat saman sulakkeen takana. Ihme ettei huoltomies saanut 
vaihdettua. Tai sitten ei ole sulake. 

 Tykkää 
 14 vk 

  

 

Suvi Marjut Lehikoinen 

Voisi sinne maapohjakellarin:kin oveen laittaa talon järjestys säännöt.Eilen vielä 00:30 asti siellä jotain hakattiin.Ei 
muuten mutta meidän makkari on siinä yläpuolella ja kaikki kuuluu. 

o Tykkää 
o 14 vk 

  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Eipä tule sähköä tänäänkään. Uusi ilmoitus kello 13. 

o Tykkää 
o 14 vk 



  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Eipä tule sähköä kello 1530 vieläkään. Soittopyyntö huoltomiehelle. 

o Tykkää 
o 14 vk 

  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Eipä ole huoltomies vielä soittanut viiteen mennessä, joten tuskin tänään enää soittaakaan. Ei näköjään ole 
puuttuvat sähköt kovin kiireellinen homma Tapiolan Lämmön huoltomiehille. 

o Tykkää 
o 14 vk 
o Muokattu 

  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Eipä tule sähköä vielä tänäänkään. Uusi soitto tapiolan lämpöön. Eivät kuulemma saa sähköjä päällä 
asiakaspalvelusta. Jättää taas uuden soittopyynnön huoltomiehelle. Taidettiin saada taas hyvä huoltoyhtiö jos 
sulakkeen vaihdossa menee viikkotolkulla ja huoltomies ei osaa käyttää puhelinta. 

o Tykkää 
o 14 vk 

  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Saiskohan mopokellarin "käyttövastaava" & taloyhtiön puheenjohtaja Rautio jo mopokellariiin sähköt takaisin? 
Osakkailta on mennyt jo kolme päivää käyttöaikaa sähköttömyyden johdosta. Saako näistä hyvityksiä vastikkeissa 
koska taloyhtiön tilat, josta osakkaat maksavat, eivät ole käytettävissä? 

o Tykkää 
o 14 vk 



o Muokattu 

o  

 

Ritva Pukkila 

Jan Koskenmäki ja ne jotka ei käytä mopokellaria sais myös hyvitystä...hah 

 Tykkää 
 14 vk 

  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Ritva Pukkila Pikkuisen ontuva tuo sinun vertauksesi. Sen mukaan myös ne jotka eivät käytä 
yhteisiä saunoja, grillikatosta, pesutupaa, pihanurmea, tamppaustelineitä, leikkipaikkoja, 
hiekkalaatikkoa, keinuja, kuivauskatosta, mankeli ja mankelihuonetta, biljardihuonetta, 
kuntosalia, kokoustilaa, maapohjaa, rengasvarastoa jne, ovat myös tuon Ritvan esimerkin 
mukaan oikeutettuja hyvitykseen vai? Harmittaako sinua että ihmiset harrastavat 
mopokellarissa? Onko se sinulta jotenkin pois? Eivät mopokellarin käyttäjätkään vaadi hyvitystä 
saunassa kävijöiltä, grillailijoilta, pihakatoksessa istujilta tai lakanoiden mankeloijilta. Hah. 

 Tykkää 
 14 vk 
 Muokattu 

  

 

Ritva Pukkila 

Korjaaja on pyydetty, mutta vikaa ei ole löytynyt 

 Tykkää 
 14 vk 

o  
Aktiivinen 

 

Jan Koskenmäki 

Tekijä 

Eipä tule sähköä vielä tänäänkään. Soittelin noin kahden aikaa Tapiolan Lämmön asiakaspalveluun. Lupasi 
taas pyytää soittopyyntöä huoltomieheltä. Eipä ole huoltomies soittanut kahdesta soittopyynnöstä 
huolimatta. Soittelin sitten Tapiolan Lämmön toimitusjohtajalle. Sain selitykseksi, että asiakaspalvelussa 
on ollut ruuhkaa liukkaiden kelien ja koronan vuoksi ja meidän kiinteistön hoitajakin on vaihtunut tämän 
viikon alussa. Nyt heillä on ilmeisesti niin tuore ja kokematon huoltomies vielä, ettei osaa vielä puhelinta 
käyttää. Tj lupasi hoitaa sähköt kuntooon asap. 

 Tykkää 



 14 vk 
 Muokattu 

o  

 

Raimo Rautio 

Ylläpitäjä 

Jan Koskenmäki en ole mopokellarin käyttövastaava. Olen ollut yhteydessä huoltoon pariinkin otteeseen 
ja isännöitsijän kautta myös. 

Ei ole minun vastuullani se että joku on mahdollisesti katkaissut sähköt mopokellarista sen väärinkäytön 
vuoksi. Ilmeisesti iltamyöhään mopojen rassaaminen ja käyttäminen on ottanut jotakuta päähän. 

 Tykkää 
 14 vk 

Kommentit eivät ole käytössä tässä julkaisussa. 
 

 

Jan Koskenmäki 
21. tammikuuta  ·  

Netti on pätkinyt viikon niin paljon, ettei käyttämisestä tule mitään. Onko muilla samaa ongelmaa? 

2 kommenttia 
Nähnyt 62 
Tykkää 
Kommentti 

2 kommenttia 
Kaikki kommentit 

 
  

 

Pauli Hyvölä 

Ylläpitäjä 

Ei ole oirehtinut. 

o Tykkää 
o Vastaa 
o 14 vk 

  

 

Raimo Rautio 

Ylläpitäjä 



Ei meilläkään. 

Muutama vuosi sitten pätki usein, mutta kun saatiin Dna;lta uusi boksi, niin on toiminu hyvin 

o Tykkää 
o 14 vk 

 

 

Jan Koskenmäki 
20. tammikuuta  ·  

Tänään vaihtoivat ikkunoiden tuloilman suodattimet ja "korjasivat" kesä/talvi ventiilit.  
Tulos= yksi ventiili kolmesta liikkuu kohtalaisesti, kaksi kolmesta jumittaa niin, että sitä saa repiä sormet verillä ja välillä 
liikkuu ja välillä ei.  
Onnistuiko "korjaus" muilla yhtä hyvin? 

11 kommenttia 
Nähnyt 70 
Tykkää 
Kommentti 

11 kommenttia 
Kaikki kommentit 

 
  

 

Timo Rauhala 

Mä ymmärsin et ne vaihdetaan. 

o Tykkää 
o Vastaa 
o 14 vk 

o  

 

Pauli Hyvölä 

Ylläpitäjä 

Timo Rauhala Niitä ei ole kuulemma Suomessakaan eli vaihdettaviksi. Vain suodattimet menivät 
vaihtoon. 

 Tykkää 
 Vastaa 
 14 vk 

  

 

Karoliina Sutinen 



Mulle tämä mies sanoi että venttiilin nuppia ei saa yhtään painaa sisäänpäin, kun silloin helposti jumittaa. Pitää 
kahdella sormella liikuttaa säätönuppia kevyesti niin toimii kuulemma paremmin. En oo kokeillut kyllä auttaako 
asiaan . 

o Tykkää 
o Vastaa 
o 14 vk 

o  

 

Maria Hörlin 

2/3 toimii normaalisti - pitänee tarkistaa, josko tuo kolmaskin lähtisi liikkumaan kevyempiä otteita 
käyttäen...!  

 Tykkää 
 Vastaa 
 14 vk 

  

 

Raimo Rautio 

Ylläpitäjä 

Hyvin toimii, pikkusen jäykkiä ovat vieläkin, mutta jos osaa käyttää, niin no broplem 

o Tykkää 
o 14 vk 

Aktiivinen 

Jan Koskenmäki vastasi 

 · 

5 vastausta 

  

 

Timo Rauhala 

Raimo Rautio onko siis vielä mahdollisuus reklamoida… ei kyl toimi vaikka kuinka yrittää!! 

 

 

Jan Koskenmäki 
19. tammikuuta  ·  

Ovessa on ovipumppu, jonka pitäisi painaa ovi kiinni ->  



therefore -> ilmoittakaa huoltoon jos ovi ei mene kiinni, se pitää korjata 

 



 

 



 

 



 

Nähnyt 68 

Tykkää 

Kommentti 

0 kommenttia 
 

 

 


